
بع�د از هر موفقیت�ی ک�ه از آن ورزش بانوان 
می ش�ود، افراد و چهره های مختلف ورزشی 
و غیرورزش�ی سریعاً دس�ت به کار می شوند 
و ب�ا دادن پیام تبریک یا انتش�ار پس�ت  در 
فض�ای مج�ازی خ�ود را در موفقیت ه�ا 
س�هیم می دانن�د، در حالی ک�ه بس�یاری 
از هم�ان اف�راد در عم�ل نه تنه�ا توجه�ی 
به ای�ن ح�وزه ندارن�د، بلک�ه برای توس�عه 
ورزش بانوان نی�ز اقدامی انج�ام نمی دهند.

درخش��ش تیم هاک��ی روی  ی��خ تنه��ا یکی از 
افتخاراتی است که بانوان برای ورزش کشورمان 
به ارمغان آوردند. پیش از آنها هم تیم های ملی 
دیگر از جمله فوتس��ال و کبدی قله های افتخار 
آس��یایی و جهانی را فت��ح کردند، ام��ا دریغ از 
توجه مس��ئولان ورزش!  نگاه ویژه  پیش��کش، 
حتی پاداش های ناچیز را نیز با چند سال تأخیر 
پرداخت می کنند و اصلًا هم به روی مبارک شان 

نمی آورند.
     

تیم ملی هاکی روی  یخ زنان در مسابقات قهرمانی 
آس��یا نایب قهرمانی قاره  کهن را به دست آورد 
و شایس��تگی های این تیم دوب��اره به همه ثابت 
ش��د، اما باید تأکید کنیم تیم دوم ق��اره بدون 
حمایت مالی از سوی وزارت  ورزش و کمیته  ملی 
المپیک راهی تایلند شد و اعضای تیم پول بلیت 

رفت وبرگشت را نیز از جیب پرداخت کردند!
 هاکی بازان کشورمان خوش ش��انس بودند که 
هزینه اسکان برعهده فدراس��یون جهانی بود و 

لااقل از این بابت مشکلی نداشتند.
همانطور که سرمربی تیم تأکید کرده هاکی بازان 
ملی پوش دیگر بای��د چکار کنند تا مس��ئولان 
ارش��د ورزش آنها را ببینند و ذره ای از هزینه ها 
و پاداش های میلیاردی در نظر گرفته شده برای 
فوتبال را خرج تکرار درخش��ش در رشته هاکی 
کنند. فرزاد هوشیدری، سرمربی تیم ملی هاکی 
 روی یخ در گفت وگو با خبرگزاری دانشجو گلایه 
شاگردانش از بی توجهی ها را بیان کرد: »تمرینات 
ما از حریفانمان هم بیشتر بود. آنها اغلب مربی و 
حتی پزشک خارجی داشتند. تیم ما بازیکن محور 
نیست و با دیس��یپلینی که داریم همیشه چند 
بازیکن رزرو آماده در اختیار داریم. انتظارات از 
تیم دختران هاکی  روی  یخ بالاست و امیدواریم 
همیشه باعث سربلندی مردم کشورمان شویم. 
سال ها آرزوی داشتن پیس��ت یخ را داشتیم که 
خوشبختانه در س��ال های اخیر زیرساخت های 
لازم فراهم ش��ده اس��ت. ضمن  اینک��ه انجمن 
هاکی نیز هرگز دس��ت از تلاش نکشیده است. 
نمی گویم تیم های حریف ضعی��ف بودند، بلکه 
خانم های ایران فوق العاده ظاهر ش��دند. هزینه 
اعزام را خودمان دادی��م، دیگر چکار باید بکنیم 
که مسئولان به داد بچه های هاکی برسند؟! من 
که داوطلبانه در تیم ملی کار می کنم و انجمن هم 
بودجه ای ندارد. متأسفانه رئیس فدراسیون برای 
جور کردن پول بلیت به ه��ر دری زد، اما موفق 
نش��د. از طرفی تجهیزات هاکی گران اس��ت و 
خانواده ها آنها را برای ملی پوشان تهیه می کنند. 

با این ش��رایط چطور می توان انتظار داشت که 
ملی پوشان سرخورده و ناامید نشوند.«

     
پس از نایب قهرمانی تیم هاک��ی بانوان؛ رئیس 
مجلس  شورای اسلامی، رئیس فراکسیون زنان 
و خانواده مجلس شورای اسلامی و وزیر ورزش 
هر کدام طی پیام ه��ای جداگانه این موفقیت را 
تبریک گفتند. اگرچه ورزش��کاران کش��ورمان 
به نگاه حداقلی مس��ئولان نیز قانع هستند و از 
پیام های تبریک آنها خوش��حال می شوند، ولی 
ای  کاش همین مسئولان فکری به حال این همه 
بی توجهی و تزریق ناامیدی به تیم های ورزشی 
بانوان کنند. عجیب اینجاست که حمید سجادی 
دستور داده در مراس��می از افتخارآفرینان این 
تیم تجلیل شود! این دس��تور در شرایطی صادر 
شده که هنوز پاداش  بسیاری از تیم های ورزشی 
پرداخت نشده و مدال آوران برای رسیدن به حق و 
حقوق خود راهی جز مصاحبه با رسانه ها ندارند. 
تیم فوتسال بانوان اردیبهشت 97 مقتدرانه فاتح 
جام ملت های آسیا شد و آقایان به جای اینکه این 
تیم را روی سرشان بگذارند، اوج بی محلی را نثار 
قهرمانان آسیا کردند. پاداش 22 میلیونی تعیین 
شده پس از سه سال تأخیر و با کسر مالیات )19 
میلیون و 800 هزار تومان(، فروردین 1400 به 
دست اعضای تیم قهرمان آسیا رسید. درحالی که 
در مدت مشابه میلیاردها تومان خرج تیم فوتبال 
مردان، آن هم بدون داشتن موفقیت شده است. 
این تنها یکی از موارد بی احترامی به ورزشکاران 

زن و کم ارزش دانس��تن تلاش های آنهاست. هر 
طرف را نگاه کنید ورزشکاران حرفه ای زیادی را 
می بینید که دل شان از تبعیض و سوءمدیریت ها 
پر اس��ت. منتها به رغم درددل با رسانه ها باز هم 
صدای ش��ان به جایی نمی رس��د و در حقیقت 
گوش شنوایی برای شنیدن انتظارات بحق آنها 

وجود ندارد. 
وقتی دبیرکل کمیته  ملی المپیک در پاسخ به این 
سؤال که چرا همه اعضای کاروان با دیدگاه کیفی 
به بازی های هانگژو اعزام می شوند به غیر از تیم 
فوتبال امید، تیمی که مدت هاست وجود خارجی 
ن��دارد و در بلاتکلیفی محض به س��ر می برد از 
اهمیت فوتبال در سطح جامعه و حمایت کمیته 
از این رش��ته می گوید باید حساب کار دستمان 
بیاید که تا تفک��ر کلان ورزش تغییر نکند، آش 
همین آش است و کاس��ه همین کاسه. با اینکه 
فدراسیون فوتبال و تعللش برای انتخاب سرمربی 
تیم امید کل کاروان ایران را بلاتکلیف نگه داشته، 
ام��ا کمیته  ملی المپی��ک به ج��ای آنکه هزینه 
بلیت تیم  هاکی را تقب��ل کند کماکان اولویتش 
حمایت از فوتبال اس��ت! این در شرایطی است 
که تیم هاکی بانوان نایب قهرمان آسیا شده و تیم 
فوتبال امید سال هاست در حسرت یک موفقیت 
نصفه ونیمه مانده است. شعار حمایت از ورزش 
بانوان وقتی باورپذیر می شود که مسئولان ارشد 
چشم هایشان را بشویند و نگاه  حمایتی از بانوان 
داشته باشند، والا با چند پیام تبریک و وعده  وعید 

اوضاع هیچ تغییری نخواهد کرد.

فاطمه کش��اورز، دختر وزنه ب��ردار ایران صبح دیروز در مس��ابقات 
قهرمانی آسیا خوش درخشید و موفق شد در دسته 64 کیلوگرم دو 

نشان ارزشمند برنز را برای ایران به دست 
آورد تا اولین مدال آور ایران در مس��ابقات کره جنوبی باشد. کشاورز 
در این دسته وزنه های 8۵ کیلوگرم در یک  ضرب و 109 کیلوگرم 
در دوضرب و در مجموع 194 کیلوگرم را ثبت کرد و در نهایت به 
مدال برنز دوضرب و مجموع دس��ت یافت. او نخستین مدال های 
بین المللی خود را دریافت کرد و پس از الهام حسینی، دومین زن 

مدال آور ایران در مس��ابقات قهرمانی بزرگسالان آسیا 
شد. بانوی  وزنه بردار ایران بعد از کسب این موفقیت 
بزرگ گفت: »می توانس��تم وزنه های بهتری بزنم. 
در یک ضرب بدنم خالی کرد و همین باعث ش��د 
نتوانم خیلی خوب کار کنم. در پشت صحنه کادر 
فنی تمام نکات لازم را به من گفت و نقاط ضعفم 
را گوش��زد کرد. نتوانس��تم به اندازه رکوردهایم 
در تمری��ن وزنه بزنم، اما خداراش��کر توانس��تم 
مدال بگیرم. با توجه به اینکه 18 ساله هستم، در 
مسابقات قهرمانی جوانان آسیا شرکت می کنم و 
آنجا هم به دنبال کسب یک نتیجه خوب هستم. 
پس از آن قهرمانی جه��ان را در پیش دارم. هدف 

اصلی من حضور در المپیک است.«

 عموزاد تنها ایرانی صدرنشین 
در رنکینگ اتحادیه جهانی

می توانستم بهتر وزنه بزنم

رنکینگ جدید اتحادیه جهانی کشتی در شرایطی اعلام شد که در نیمی 
از وزن ها، کشتی گیران امریکایی در صدر ایستاده اند. در پایان رقابت های       خبر

 کش��تی آزاد قهرمانی پان آمریکن 202۳ در بوینس آیرس آرژانتین، اتحادیه جهانی کشتی رنکینگ 
برترین آزادکاران جهان را اعلام کرد. در این رنکینگ کشتی گیران امریکایی در پنج وزن از وزن های 
دهگانه در صدر قرار دارند و از میان کش��تی گیران ایران نیز تنها رحمان عموزاد در وزن 6۵ کیلوگرم 
صدرنشین است. حس��ن یزدانی در 86کیلوگرم در رتبه س��وم این وزن قرار دارد و جالب اینکه تیلور 
امریکایی هم چهارم است. البته علت اصلی عدم حضور کشتی گیران نامدار کشورمان در صدر اوزان خود 

غیبت های مکرر آنها در مسابقات مختلف است که به نظر می رسد باید فکری به حال آن کرد.

انقلابیدرمدالآوریایجادمیکنیم

اوضاع دوومیدانی ایران گل بود به س��بزه نیز 
آراسته ش��د! ناکامی های اخیر این رشته کم 
بود، حالا استعفای رئیس فدراسیون و انتخاب 
سرپرس��ت هم به آن اضافه شده، خصوصاً که 
گفته می شود انتخابات این فدراسیون بعد از 

برگزاری بازی های آسیایی انجام خواهد شد و 
این یعنی دوومیدانی با وجود مشکلات بسیار 
و ضعف مش��هودی که بدان دچار شده باید با 
سرپرست خود را مهیای حضور در بازی های 

آسیایی کند! 

بعد از کناره گیری هاشم صیامی، وزیر ورزش 
و جوانان در حکمی افشین داوری را به عنوان 
سرپرس��ت فدراس��یون دوومیدانی منصوب 
کرد. سرپرس��تی که نیامده ط��ی نطقی غرا، 
شعارهای خوش آب و رنگی تحویل داده است: 
»بعید می دانم تغییراتی در فدراس��یون ایجاد 
ش��ود، اما به دوس��تان در ص��ورت نیاز کمک 
می کنیم تا انقلابی در مدال آوری ایجاد  کنیم. 
با توجه به شناخت و زمینه ای که در فدراسیون 
دوومیدانی دارم و البته کمک وزیر ورزش که 
از قهرمانان ارزنده این رشته است و همچنین 
همراه��ی متخصصان که تعدادش��ان هم کم 
نیست، سعی خواهیم کرد فضای خوبی را برای 
ورزشکاران جهت حضور در بازی های آسیایی 
مهیا کنیم. البته زمان بسیار کم است، اما باید 
مطالعه ای داشته باشیم تا از ش��رایط منابع و 
نیروی انسانی مان شناخت پیدا کنیم. در حال 
حاضر به دنبال ارزیابی ش��رایط هستم و باید 

ببینیم چه کارهایی باید انجام دهیم تا دوباره 
دوومیدانی به آن شرایطی که در گذشته داشت، 
برسد. ورزشکاران خیلی برای ما اهمیت دارند. 
فدراس��یون زحمات زیادی برایشان کشیده، 
به همین دلیل هم سعی می کنیم برنامه های 
خود را داشته باشند و اگر به حمایت بیشتر نیاز 
داشتند، حمایت خواهیم کرد. در واقع با توجه 
به نزدیکی مسابقات )بازی های آسیایی( سعی 
ما بیشتر حمایت از ورزشکاران و نیروی انسانی 
است و در عین حال امیدوارم پاسخگوی اعتماد 

وزیر ورزش نیز باشم.«
بازگشت داوری، مهره امتحان پس داده دوومیدانی 
بیش از هر کسی حدادی را سر ذوق آورده است. 
مس��ئله ای که سرپرست فدراس��یون هم منکر 
آن نیس��ت: »ش��اید با حضور من احسان انگیزه 
بیشتری برای کار بگیرد. او ورزشکار بزرگی است 
و ما هم در حد توانمان به حدادی کمک می کنیم 

و انگیزه اش را بالا می بریم.«

 بازگشت داوری

 به دوومیدانی 

گ
با وعده های رنگارن

شمیم رضوان
      بازتاب

حامد قهرمانی 
      چهره
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مترجم :  شیوا  نوروزی

 سفر به قطر جهت حضور در مراسم قرعه کشی جام 
ملت های آسیا و همچنین سمینار جام جهانی ٢٠٢٢ 
شرایطی را فراهم کرد تا س�رمربی تیم ملی فوتبال 
ایران دیداری نیز با همتایان خود در س�ایر کشورها 
داشته باشد. قلعه نویی و میرشاد ماجدی در حاشیه 
سمینار جام جهانی با اینفانتینو، رئیس فدراسیون 
جهانی فوتبال و همچنین لیونل اسکالونی و هانسی 
فلیک، سرمربیان تیم های ملی آرژانتین، قهرمان جام 
جهانی قطر و سرمربی تیم ملی آلمان دیدار و گفت وگو 
و درباره آخری�ن وضعیت فوتبال جه�ان تبادل نظر  
کردند. حض�ور در قطر اما می تواند دس�تاوردهایی 
بیش از گرفتن عکس های یادگاری یا گپ و گفت های 
دوستانه بین س�رمربی تیم ملی ایران با رئیس فیفا 
و همین طور سرمربیان دیگر کشورها داشته باشد، 
خصوصاً که عضو هیئت رئیسه فدراسیون نیز در این 
سفر سرمربی تیم ملی را همراهی کرد، ای کاش از این 
فرصت برای مسائلی مهم تر چون برگزاری بازی های 

دوستانه نیز استفاده شود.

 گپ و گفت قلعه نویی
با رئیس فیفا

قاب

دنیا حیدری

کاروان هانگژو همچنان بلاتکلیف
زمستان سال گذشته بود که ش��اخص های اعزام به بازی های آسیایی 
و پارا  آس��یایی با حضور وزیر ورزش و جوانان تبیین شد. تصمیم ستاد 
عالی بازی های المپیک، پارالمپیک، آسیایی و پاراآسیایی مبنی بر اعزام 
کیفی کاروان ورزشی ایران به این دوره از رقابت ها بود. تصمیمی که با 
مخالفت های ضمنی و نارضایتی بس��یاری از ورزشکاران در رشته های 
مختلف مواجه شد، اما تغییری در آن ایجاد نش��د. با این وجود تعیین 
تکلیف در خصوص لیس��ت نهایی ورزش��کاران به آینده موکول شد، 

آینده ای که گویی هنوز از راه نرسیده است.
اواخر فروردین ماه امسال بود که ستاد عالی بازی های آسیایی تشکیل 
جلسه داد. این نخستین جلسه ستاد عالی بازی ها در سال جاری بود که 
تصور   می شد قرار است تکلیف نهایی تیم های اعزامی را مشخص کند. 
با این حال نتیجه حاصله همچنان بلاتکلیفی بسیاری از ورزشکاران و 
تیم های ورزشی برای حضور در هانگژو بود. براساس تصمیم گیری های 
نهایی در نخستین جلس��ه امسال رشته های ورزش��ی جهت اعزام به این 
مسابقات به دو گروه تقسیم ش��دند؛ در گروه اول رشته هایی که اعزام آنها 
قطعی است، گنجانده ش��د و در گروه دوم، رشته هایی گنجانده شدند که 
اعزام آنها قطعی، اما ظرفیت شان همچنان نامشخص است! ظرفیتی که قرار 
بود 10 روز بعد از نخستین جلسه تکلیفش مشخص شود، اما جلسه وعده 
داده شده در زمان مقرر برگزار نشد! اتفاقی که در ورزش ایران چندان هم 
تازه و نادر نیست.  البته که ستاد عالی بازی ها زمان دیگری را در نظر گرفته و 
قرار است دومین جلسه 27 اردیبهشت ماه برای روشن شدن تکلیف کاروان 

ایران برگزار شود، اما آیا این تاریخ هم تمدید خواهد شد؟
ماه ها از تصمیم گیری آقایان بر اعزام کیف��ی کاروان ایران می گذرد. با این 
وجود ستاد عالی بازی ها و آقایان تصمیم گیرنده هنوز در خصوص ظرفیت 
برخی رش��ته ها به جمع بندی نهایی نرس��یده اند و امروز و فردا می کنند. 
تعللی که نه فقط باعث از دس��ت رفتن زمان می شود که ورزشکاران را نیز 
در بلاتکلیفی قرار می دهد و این بی شک  بدترین اتفاق ممکن است، چراکه 

می تواند تأثیر بسزایی در تخریب روحیه و انگیزه  آنها داشته باشد. 
محوریت تصمیم گیری در خصوص تعداد نفرات کاروان ایران، وزارت ورزش 
است. متولی اصلی ورزش کشور که باید شرایط را برای حضور همه جانبه 
ورزش��کاران در عرصه های بین المللی فراهم کند، امروز دس��ت در دست 
کمیته ملی المپیک به بهانه  مشکلات مالی از سروته کاروان ایران می زند 
تا ترکیبی نصفه و نیمه را راهی هانگژو کند، ترکیبی که گفته می شود تنها 
ش��انس  مدال ها در آن جای دارند، اما حتی با اتخاذ این تصمیم پرحرف و 
حدیث هم تکلیف کاروان اعزامی ایران ب��ه هانگژو همچنان به طور کامل 

مشخص نشده و آقایان در خصوص تعداد نفرات آن حرف دارند.
گفته می شود ستاد به دنبال رصد جدی تر ورزشکاران در مسابقات پیش رو 
است، اما آیا می توان برآورد درستی از وضعیت ورزشکاران و شانس مدال آوری 
 آنها داشت وقتی اعزام  های زیادی به بهانه مشکلات مالی انجام نمی شود؟ 
علاوه بر آن ورزش کش��ور طی 10 روز آینده و تا 27شهریور کدام رویداد 
مهم بین المللی یا حتی آسیایی را در پیش دارد که برگزاری دومین جلسه 
امسال ستاد برای تصمیم گیری در خصوص نفرات کاروان را به زمانی دیگر 

موکول کرده است!
چهار ماه دیگر کاروان ایران برای حضور در بازی های آسیایی راهی هانگژو 
می ش��ود، اما آیا می توان با نح��وه تصمیم گیری آقای��ان و بلاتکلیفی که 
ماه هاس��ت وجود دارد، امیدی به موفقیت ورزشکاران در این رویداد مهم 
آسیایی داشت؟ بی شک تعلل در روشن شدن تکلیف کاروان اعزامی ایران 
به هانگژو دستاوردی جز تخریب هرچه بیشتر روحیه و انگیزه ورزشکاران در 
پی ندارد. ورزشکارانی که هنوز نمی دانند آیا با وجود کسب سهمیه می توانند 
مسافر چین باشند یا قرار است به زودی روی نام شان قلم قرمز کشیده شود. 
این بلاتکلیفی ش��امل حال فدراسیون ها نیز می ش��ود، چراکه آنها هم به 

درستی نمی دانند چند سهمیه در کاروان ایران خواهند داشت.
در نهایت تا قبل از برگزاری دومین جلسه امسال ستاد هنوز هیچ چیز قطعی 
نیست و نمی توان از هیچ یک از موارد مطرح شده چندان مطمئن بود و این 

بی شک به سود کاروان اعزامی ایران نخواهد بود.

فريدون حسن

  صخره سخت رئال
  مقابل جاه طلبی سیتی

مرحله نیمه نهایی رقابت های لیگ قهرمانان اروپا امشب با برگزاری دیدار 
حساس منچسترسیتی و رئال مادرید در سانتیاگو برنابئو آغاز می شود.

رئال مادرید با چهره ای کاملًا متفاوت نسبت به لالیگا در لیگ قهرمانان 
حاضر شده است. مردان آنجلوتی هر چقدر در لالیگا متزلزل و شکننده 
نشان داده اند در لیگ قهرمانان مقتدر و باصلابت جلو آمده اند و حریفان 
را یکی پس از دیگری از پیش رو برداش��ته اند تا ثابت کنند رئال برای 

قهرمانی در این مسابقات ساخته شده و مرد میدان اروپایی است.
البته کهکش��انی ها با قهرمانی در جام حذفی اس��پانیا بعد از 9 س��ال 
کوپا دل ری را بالای سر بردند تا حالا با روحیه ای مضاعف آماده جدال 
حس��اس مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا باشند. کارلو آنجلوتی 
که آخرین هفته های حضور در رئال را تجربه می کند بدون تردید تمام 
تلاش خود را به کار می بندد که امشب در حضور هواداران رئال نتیجه  
خوبی کس��ب کند تا خیالش بابت بازی برگشت راحت شود و بتواند با 
رسیدن به فینال و کسب عنوان قهرمانی خود را برای همیشه در تاریخ 

رئال مادرید جاودانه کند.
اما در مقابل منچسترس��یتی هم چیزی برای کس��ب عنوان قهرمانی 
کم ندارد. ش��اگردان پپ گواردیولا در لیگ جزیره بع��د از هفته ها به 
صدرنشینی و یکه تازی آرسنال پایان دادند و حالا مدعی اصلی کسب 
عنوان قهرمانی هس��تند. س��یتیزن ها در اروپا هم روند خوبی را طی و 
ثابت کرده اند برخلاف همیشه شخصیت قهرمانی در اروپا را به دست 
آورده اند و می توانند برای اولین بار جام نقره ای رنگ قهرمانی را بالای 
سر ببرند. گواردیولا در کارنامه افتخاراتش با منچسترسیتی تنها همین 
یک جام را کم دارد و اگر موفق به کسب آن شود، آن وقت به مرد جاودانه 

سیتی تبدیل می شود.
روند رو به جلوی س��یتیزن ها کفه ترازو را در بازی امشب به سود آنها 
سنگین کرده است. البته نباید از یاد برد که رئال مادرید متخصص لیگ 
قهرمانان اروپاست و بارها نشان داده هر چقدر در اسپانیا با نوسان روبه رو 
باشد در لیگ قهرمانان به هیچ حریفی رحم نمی کند. همین برگ برنده 
شاید کار دست من سیتی بدهد و در حالی که آنها تصور برتری نسبت به 
رئال را دارند برایشان دردسرساز شود. روی همین اصل مردان پپ باید 
امشب با تمام هوش و حواس و توان خود در سانتیاگو برنابئو کار کنند و 
نتیجه ای به دست آورند که بتوانند در بازی برگشت مقابل هوادارانشان 

با خیال راحت راهی میدان شوند.
دو تیم در مرحله یک چهارم نهایی هم شرایط کاملًا متفاوتی را تجربه 
کردند و هر چقدر کار رئال راحت بود، سیتی با رقیبی سرسخت طرف 
بود. رئال که چلسی بحران زده را مقابل خود می دید، موفق شد بدون 
دردس��ر در دو بازی رفت و برگش��ت تیم لمپارد را بدرقه کند و گام به 
نیمه نهایی بگذارد، اما من سیتی باید مقابل بایرن مونیخ قرار می گرفت. 
بایرنی که درس��ت مانند رئال تیم لیگ قهرمانان است و هر چقدر در 
بوندس لیگا ضعیف باشد و شکننده در اروپا به هیچ تیمی رحم نمی کند. 
شاگردان گواردیولا بایرن را از سد راه برداشتند و به نیمه نهایی رسیدند. 
امشب تمام نگاه ها به خط حمله دو تیم اس��ت. در رئال وینیسیوس و 
کریم بنزما آماده درخشش هستند و می خواهند زهرشان را به دومین 
تیم انگلیسی هم بریزند و تا فینال پرواز کنند، اما آنها امشب یک رقیب 
سرس��خت و یک گلزن قهار را مقابل خود می بینند؛ اریک هالند، غول 
یخی منچسترس��یتی که یک تنه بار خط حمله این تی��م را به دوش 
می کشد. البته در این میان نباید از تأثیرگذاری برناردو سیلوا و ریاض 
محرز به س��ادگی گذش��ت، این دو می توانند در حالی که تمام تمرکز 
مدافعان رئال به هالند است زهر خود را به تیم مادریدی بریزند و شرایط 

را برای پیروزی من سیتی فراهم کنند.
مردان پپ گواردیولا با جاه طلبی تا اینج��ای کار پیش آمده اند و حالا 
می خواهند این جاه طلبی را تا نقطه پایانی ادامه دهند، اما در این راه به 
صخره سخت رئال مادرید رسیده اند. رئالی که به هیچ عنوان نمی خواهد 
در لیگ قهرمانان هم به سرنوشت لالیگا دچار شود. رئال به هر قیمت 
ممکن قهرمانی در اروپا را می خواهد تا این فصل را به بهترین ش��کل 

ممکن به پایان برساند و این کار سیتیزن ها را سخت می کند.

تصمیمات تن هاگ عجیب است!
اش��تباه مهل��ک دیوی��د دخ��ه آ گل 
پیروزی بخش را تقدیم وس��تهام کرد تا 
منچستریونایتد در جدال کسب سهمیه 

بهترین فرصت را از دس��ت بدهد. این 
دومین باخت متوالی ش��یاطین  طی 
چهار روز بود. باخ��ت یک بر صفر به 
وستهام، منچس��تر را در رده چهارم 
حفظ کرد، اما لیورپ��ول با یک بازی 

بیشتر تنها یک امتیاز از آنها کمتر دارد 
و تیم یورگن کلوپ قص��د دارد هر طور 
شده خودش را در مربع برترین های جزیره جای دهد. بازیکنان منچستر 
می دانند از چهار دیدار باقیمانده فصل س��ه دیدارش��ان در اولدترافورد 
برگزار خواهد ش��د و همین مس��ئله به آنها اعتمادبه نفس می دهد. این 
تیم اخیراً نتایج بد زیادی گرفته، ولی بازیکنان منچستر باید خودشان را 
پیدا کنند. هواداران در اولدترافورد برگ برنده منچستر هستند، البته به 
شرطی که بتوانند انتظارات را برآورده کنند. باید اعتراف کرد تیم تن هاگ 
در هفته های گذشته اصلًا خوب نبوده و تا دیر نشده باید تغییرات لازم 
اعمال ش��ود. از طرفی وضعیت لیورپول هم خیلی خوب نیست، اما آنها 
در س��ه بازی اخیر خود تمام توان ش��ان را به کار گرفتند. انتظار داریم 
یونایتد هم ب��رای حفظ جایگاهش با همه قدرت به می��دان بیاید و این 
خواسته همه است. اینها به کنار، اما برخی تصمیمات سرمربی واقعاً برایم 
عجیب است. به بازیکنی که پیراهن شماره 10 منچستریونایتد را به تن 
کرده نگاه کنید، این پیراهن را به وخهورس��ت داده اند، درحالی که هیچ 
شباهتی به یک بازیکن شماره 10 ندارد. هر جور به این مسئله نگاه کنید، 
می بینید حرف من درست است. فرض کنید هر کدام از بازیکنانی چون 
برونو فرناندز، گارناچو و آنتونیو مارسیال وقتی می بینند پیراهن شماره 
10 تیم به وخهورست رسیده، چه حالی می شوند! این شماره وضعیتش 
با بقیه ش��ماره ها فرق دارد؛ معمولاً این پیراهن به بازیکنی می رسد که 
متخصص خلق موقعیت است، بین خطوط حضور فعال دارد و سایرین 
را نیز به تلاش و خلاقیت ترغیب می کند. وخهورست هیچ کدام از این 
شرایط را ندارد. او در بازی با وستهام تنها کاری که کرد زدن یک تکل بود، 

انگار هیچ  وظیفه دیگری روی دوشش گذاشته نشده است.

چشم انتظار حمایت  واقعی!

مرتضی قربانی، رئیس فدراسیون تیراندازی در دیدار با مسئولان 
ستاد کل نیروهای مسلح ضمن تأکید بر 10 برابر شدن فعالیت ها 
نسبت به گذشته خواس��تار کمک و حمایت برای رفع مشکلات 
سلاح و مهمات تیراندازان ایران ش��د: »در بحث سلاح، مهمات 
و ورود آنها مشکلاتی داریم. سلاح تیراندازان قدیمی شده و باید 
به روزرسانی شود. تیراندازان ما در جهان با رقبایی رو به رو می شوند 
که به روزترین س��لاح و تجهیزات را در اختیار دارند و اگر سلاح و 
ساچمه استاندارد داشته باشیم، تیراندازان ما از همه کشورها بهتر 

هستند و خوشرنگ ترین مدال ها را به دست می آورند.«

با حمایت مدال های خوشرنگ   می گیریم

ریو فردیناند

مترو

شیوا  نوروزی
  گزارش  یک


